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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros nyilvános képviselő-testületi 
üléséről. 

 
Ideje: 2019. május 30-án 15:00 óra 
 
 

N A P I R E N D : 
 

1. Beszámoló Füzesabony Város 2018. évi tűz- és katasztrófavédelmi helyzetéről. 
Előterjesztő: Mérai Péter tű. alezredes 

 
2. Füzesabonyi Rendőrkapitányság beszámolója Füzesabony Város                             

közrend-közbiztonsági helyzetéről. 
Előterjesztő: Suszter Zsolt r. alezredes 

 
3. Javaslat a Heves Megyei Vízmű Zrt. 2018. évi beszámolójának elfogadására.  

Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
4. Javaslat a FÜV Kft. 2018. évi beszámolójának elfogadására. 

Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
5. Javaslat a Füzesabonyi Média Nonprofit Kft. 2018. évi beszámolójának 

elfogadására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
6. Javaslat a Füzesabonyi VTS Nonprofit Kft. 2018. évi beszámolójának 

elfogadására.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
7. Integrált Településfejlesztési Stratégia módosítása. 

Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 
8. Javaslat pályázat benyújtására és önerő meghatározására a Hétszínvirág 

Bölcsőde felújításának vonatkozásában. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
9. Átfogó értékelés Füzesabony Város Önkormányzat 2018. évi gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról. 
Előterjesztő: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző 



 
10. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Összefogás Füzesabonyért 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 

 
11. Egyebek 
 

- Előterjesztés Füzesabony Város Településrendezési Eszközei M-9 jelű 
módosítására vonatkozó háromoldalú megállapodás elfogadására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
- Javaslat tulajdonosi hozzájárulás kiadására az NHSZ Tisza 

csapadékvíztározó átminősítése ügyében. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
 

Határozat száma Határozat tárgya 

72/2019. (V.30.) 
Beszámoló Füzesabony Város 2018. évi tűz- és 
katasztrófavédelmi helyzetéről. 

73/2019. (V.30.) 
Füzesabonyi Rendőrkapitányság beszámolója Füzesabony 
Város közrend-közbiztonsági helyzetéről. 

74/2019. (V.30.) A Heves Megyei Vízmű Zrt. 2018. évi beszámolójának 
elfogadása. 

75/2019. (V.30.) A FÜV Kft. 2018. évi beszámolójának elfogadása. 

76/2019. (V.30.) A Füzesabonyi Média Nonprofit Kft. 2018. évi 
beszámolójának elfogadása. 

77/2019. (V.30.) A Füzesabonyi VTS Nonprofit Kft. 2018. évi 
beszámolójának elfogadása. 

78/2019. (V.30.) Integrált Településfejlesztési Stratégia módosítása. 

79/2019. (V.30.) Pályázat benyújtása és önerő meghatározása a 
Hétszínvirág Bölcsőde felújításának vonatkozásában. 

80/2019. (V.30.) 

Átfogó értékelés Füzesabony Város Önkormányzat 2018. 
évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 
ellátásáról. 

81/2019. (V.30.) Támogatási kérelem elbírálása – Összefogás 
Füzesabonyért Egyesület. 



82/2019. (V.30.) 

Füzesabony Város Településrendezési Eszközei M-9 jelű 
módosítására vonatkozó háromoldalú megállapodás 
elfogadása. 

83/2019. (V.30.) Tulajdonosi hozzájárulás kiadása az NHSZ Tisza 
csapadékvíztározó átminősítése ügyében. 

 
 
Füzesabony, 2019. június 11. 
 
 
 
________________________________ ______________________________ 
 Hidvéginé dr. Szigetvári Erika Nagy Csaba 
 jegyző  polgármester 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 



J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi 

üléséről. 
 
Ideje: 2019. május 30-án 15:00 óra 
 
Jelen vannak: Nagy Csaba polgármester, Molnár Richárd alpolgármester, 

Balsai Tamás képviselő, dr. Gondos István képviselő, 
Kovácsné Szűcs Noémi képviselő, Ragó Attila képviselő, 
Sipos Attila képviselő, Somogyi Imre György képviselő, 
Veres Attila képviselő 

 
Hivatalból jelen van: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző, dr. Bán János 

aljegyző, Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási 
irodavezető, Gombos Imréné mb. gazdálkodási irodavezető;  

 
Meghívott vendégek: Veres Péter Füzesabony-Szihalom Szociális, Családsegítő és 

Gyermekjóléti Központ; Horváth Péter - Füzesabonyi VTS 
Nonprofit Kft.; Bakóné Bircsár Ágnes - Füzesabonyi 
Könyvtár és Közösségi Ház; Molnárné Simon Edit – 
Füzesabonyi Média Nonprofit Kft.; Ruttkayné Molnár Beáta 
– Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda- és Bölcsőde; Sike 
Sándor – Heves Megyei Hírlap;  Széplaki Csaba – Heves 
Megyei Vízmű Zrt.; Vörös Tamás tű. őrgy. – Egri HTP – 
Suszter Zsolt r. alez. – Füzesabony RK.; Nagy Zsolt r. ezds. 
– Heves MRFK.; Mérai Péter tű. alez.  

 
Jegyzőkönyvvezető: Hegedűs Szilvia 
 
Nagy Csaba polgármester:  
Tisztelettel köszöntöm a soros képviselő-testületi ülésen megjelent képviselőket, a 
meghívott vendégeket és a Városi Televízió nézőit.  
Külön köszöntöm a Heves Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság képviseletében 
Mérai Péter tű. alezredes Urat, Vörös Tamás tű. alezredes Urat, a Heves Megyei 
Rendőrfőkapitányság képviseletében Nagy Zsolt r. ezredes Urat, a Füzesabonyi 
Rendőrkapitányság képviseletében Suszter Zsolt r. alezredes Urat, illetve a Heves 
Megyei Vízmű Zrt. Füzesabonyi Üzemegységének vezetőjét, Széplaki Csaba Urat.  
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület tagjai közül 9 fő van jelen, így testületünk 
határozatképes.  
Az SZMSZ rendelkezései alapján került összehívásra a mai soros képviselő-testületi 
ülésünk, amelynek anyagát írásban elektronikus úton megküldtük.  
 



Az Egyebek napirendi pontban két napirendi pont felvételét javaslom: 
 

- Előterjesztés Füzesabony Város Településrendezési Eszközei M-9 jelű 
módosítására vonatkozó háromoldalú megállapodás elfogadására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
- Javaslat tulajdonosi hozzájárulás kiadására az NHSZ Tisza 

csapadékvíztározó átminősítése ügyében. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
Aki egyetért a napirendi pontok megtárgyalásával kérem, szavazzon!                         
Megállapítom, hogy a képviselő- testület a napirendi pontok megtárgyalását 9 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend előtt tájékoztatom a jelenlévőket a két ülés között végzett munkáról: 
 
- 2019. április 29. Utolsó soros képviselő-testületi ülés. 
- 2019. május 01. A közparkban tartott Majálison vettem részt. 
-   2019. május 13.  Füzesabony – Dormánd Köznevelési Intézményfenntartó  

   Mikrotársulás Társulási Tanácsának ülésén vettem részt. 
- 2019. május 13.  A Szociális Központ anyáknapi ünnepségén vettem részt. 
- 2019. május 18. A közparkban megtarott Civil Expo-n vettem részt. 
- 2019. május 25. A lőtéren megtartott Megyei Önkéntes Tűzoltó versenyen vettem  
    részt. 
 
Óvoda vezetőkkel, iskola igazgatókkal, rendőrkapitányság vezetőjével, az 
egészségügyi központ vezetőjével a kapcsolattartás folyamatos. 

 
Kérem, szíveskedjenek tudomásul venni a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról, illetve a lejárt határidejű 60 napon túli tartozásról szóló tájékoztatót. 
 

N A P I R E N D : 

 
1. Beszámoló Füzesabony Város 2018. évi tűz- és katasztrófavédelmi helyzetéről. 

Előterjesztő: Mérai Péter tű. alezredes 
 

Mérai Péter tű. alezredes: 
Szeretném megköszönni azt a támogatást, amit az elmúlt években kaptunk 
(eszköztámogatás).  
Füzesabony veszélyes üzemekkel is rendelkezik, illetve I. besorolású 
katasztrófavédelmi fokozatba tartozik, ezért nagyon jó, hogy hivatásos és önkéntes 
egységek is dolgozhatnak egymással.  
 
 



Szeretném bemutatni Vörös Tamás tű. őrnagy urat, aki a tavalyi évtől látja el az egri 
tűzoltóság parancsnoki beosztását. Az egri tűzoltósághoz tartozik a füzesabonyi őrs. 
Átadom a szót az őrnagy úrnak, aki beszámol a tavalyi évről. 
 
Vörös Tamás tű. őrnagy: 
2013. év óta a térség tűzvédelmi, mentő feladataiba került Füzesabony 
Katasztrófavédelmi Őrs beállításra, ami az Egri Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 
szakmai irányítása alatt végzi a térségben a tűzoltási, mentési feladatokat. 
Nagy segítséget nyújt az őrs munkálatiba az önkéntes tűzoltó egyesület. 2018. évben                 
35 tűzeset és 21 műszaki mentésnél avatkoztak be a füzesabonyi őrs tagjai.  
Az önkéntes tűzoltó egyesületek munkáját az Országos Katasztrófavédelmi 
Főigazgatóság különböző pályázatokkal szokta segíteni. Az egyesület az elmúlt évben 
sikeresen pályázatott 850 ezer Ft. értékben, különböző technikai eszközökre, 
felszerelésekre. Idén is adtak be pályázatot, amely még elbírálás alatt van.                            
Említést érdemel, hogy van tűzoltási, műszaki mentési tervvel rendelkező létesítmény               
6 db a településen. Ez a mi megítélésünk szerint nagyobb tűzvédelmi odafigyelést 
igényel, nagyobb kockázatot rejt magában. Ezek körül kettő, úgynevezett alsó küszöb 
értékű üzem, amely veszélyes anyagot dolgoz fel. Ezeket az üzemeket ellenőrzés alá is 
szokta vonni a kirendeltség hatósági, illetve iparbiztonsági osztálya.  
 
Ragó Attila VOB elnök: 
Köszönöm a hatékony együttműködést. Kívánok erőt, egészséget a további munkához. 
 
Sipos Attila képviselő: 
Elhangzott, hogy van több olyan vállalatunk, amely speciális tervvel rendelkezik. Van 
olyan, amelyiknek nagyon speciális vegyvédelmi vagy műszaki tevékenységet igénylő 
terv megléte szükséges? 
 
Vörös Tamás tű. őrnagy: 
Ez a két üzem iparbiztonsági szempontból került besorolásra, és ezért tűzoltási, 
műszaki mentési tervvel rendelkezik. Zömében műtrágyát, növényvédőszert 
dolgoznak fel, amely természetes előfordulásában nem jelent veszélyt. Vannak olyan 
anyagok, amelyekkel reakcióba lépve veszélyt jelenthetne, nem közvetlenül a 
lakosságra, hanem inkább környezeti veszélyt. 
Van egy úgynevezett Seveso irányelv, amely szerint be kell sorolni az üzemeket a 
felhasznált anyagok, technológia alapján. Besorolják az anyagokat, amely az 
egészségre veszélyes. Ez esetben a küszöbérték alatt van, de ettől függetlenül készíteni 
kell ilyen tervet.  
A többi üzem nem emiatt van besorolva (pl. az idősek otthona), hanem fokozottabban 
megyünk helyismeretre. Idén is voltunk együtt az önkéntes tűzoltókkal.  Gyakorlatokat 
hajtunk végre, annak érdekében, ha egy olyan esemény következne be, akkor 
rendelkezünk a megfelelő tudással és ismerettel.  
 
Sipos Attila képviselő: 
Az elmúlt időszakban a katasztrófavédelmi ellenőrzésekkel több szintem találkoztam, 
önkormányzatok és intézmények esetében is.  



Érzem a segítő szándékot, nem a bírálatot, a kritikát vagy a büntetés irányát, hanem 
tényleg a segítő szándékot, hogy ezek a kapcsolatok jók legyenek és a lehető 
legbiztonságosabban működjön minden szervezetünk. Ezt magam részéről nagyon 
pozitívan értékelem és mondhatom, hogy a kollégáim nevében is szeretném 
megköszönni.  
Az anyagban benne van, hogy a szabályzatok aktualizálva vannak és az 
együttműködés folyamatos az önkormányzatokkal. 
Remélem, hogy a 6 db. riasztó szirénából, amelyik nem működik, vagy a tűzcsapok 
esetében, ezeket a felhívó intézkedéseket Önök megteszik, az illetékesek pedig a 
kárelhárítási tevékenységet, műszaki mentést megteszik azokban az esetekben, ahol 
szükséges.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

72/2019. (V.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testülete 2019. május 30-i ülésén a 
Füzesabony település katasztrófavédelmi helyzetéről, a katasztrófavédelmi feladatok 
végrehajtása érdekében tett intézkedésekről a beszámolót megtárgyalta és elfogadta. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
2. Füzesabonyi Rendőrkapitányság beszámolója Füzesabony Város                             

közrend-közbiztonsági helyzetéről. 
Előterjesztő: Suszter Zsolt r. alezredes 
 

Suszter Zsolt r. alezredes: 
Szeretném megköszönni az önkormányzatnak azt a támogatást, amit a 2018. évben 
adtak számunkra, annak érdekében, hogy a kollégáim komfortosabban, hatékonyabban 
tudjanak dolgozni. 
A két körzeti megbízott részére az önkormányzat számítástechnikai eszközöket 
biztosított.  
A bűncselekmények száma 2017. évhez képest tovább csökkent Füzesabonyban, 
mindösszesen 169 regisztrált bűncselekmény történt. A kapitányság 38 dolgozója 
teljesít közterületen szolgálatot. Az együttműködésünk az önkormányzattal és a 
társszervekkel, közintézményekkel, különösen a gyámhivatallal egészen kiválónak 
mondható.  
2018. évben minden olyan lakossági bejelentésre, jelzésre reagáltunk (közterületi 
alkoholfogyasztás, gyorshajtás), amire igény jelentkezett. Továbbra is ezen az úton 
fogunk járni.  
 



dr. Gondos István PÜB elnök: 
Egy statisztikai adatra hívnám fel a figyelmet, mely szerint a közterületen eltöltött 
óraszámok tekintetében jelentős emelkedés figyelhető meg a rendőrkapitányság 
vonatkozásában.  
Azt gondolom, ha jelen vannak és köztünk vannak, az egyfajta megnyugvást jelent a 
város lakóinak, valamint visszatartó erővel bírhat az esetleges bűncselekményt 
elkövetni kívánók számára. Ez fontos most is, és még fontosabb lesz akkor, amikor 
megvalósul a Zöld Város projektünk és gyönyörű belvárossal fogunk rendelkezni.  
 
Sipos Attila képviselő: 
Az elmúlt években folyamatosan szembesültünk azzal, hogy a rendőrség épületének 
műszaki infrastruktúrális állapota kívánnivalót hagy maga mögött.  
Erre az évre, vagy a következő évekre van- e kilátás fejlesztésre, építésre, vagy 
pályázati lehetőségre a rendőrség számára? 
 
Suszter Zsolt r. alezredes: 
Nem gazdálkodunk önállóan, hanem a gazdálkodással, felújítással kapcsolatos 
feladatokat a Heves Megyei Rendőrfőkapitányság végzi.  
A konkrét javaslataimat megtettem az épület építésére, felújítására vonatkozóan. 
Minden költségvetési forrás függvénye. Az épület, amióta használatba van véve, 1990. 
év óta, nagy felújításon, korszerűsítésen nem esett át.  
Összefoglalva: megtettem a javaslatokat, de még nincs róla döntés.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  

 
73/2019. (V.30.) képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2019. május 30-i ülésen a 
Füzesabonyi Rendőrkapitányság közrend-közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót 
megtárgyalta és elfogadta. 
 
               Határidő: azonnal 
                         Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
3. Javaslat a Heves Megyei Vízmű Zrt. 2018. évi beszámolójának elfogadására.  

Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és egyhangúan elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület felé. 
Kérdezem Széplaki Csaba urat, hogy van- e kiegészíteni valója? 
 



Széplaki Csaba üzemvezető főmérnök: 
Szeretnék kiemelni két témát: 
1.) Ivóvíz: A lakosságnak az ivóvízzel való ellátása biztonságos, mennyiségi 

problémák nem lehetnek csúcsidőben sem.  
A legtöbbet ezt vizsgálja mindenki, kémiai, bakteriológiai szempontból. Több száz 
vizsgálatot végzünk mi is, és az ÁNTSZ is. Meg lehet állapítani, hogy elenyésző a 
probléma. 
Nagyon odafigyelünk arra, hogy az ivóvíz tisztításnál mit adagolunk, hogy 
fejlesztünk, milyen új eszközöket szerzünk be, hogy módosítunk valamit.                  
Ennek eredménye meg is van, hiszen kiváló a vízminőség. A lakosság részéről 
nincs probléma, nincs bejelentés a vízminőséggel kapcsolatban.  

2.) Szennyvíz: Elkészült a szennyvíztelepnek az új beruházása, a 800 m3/nap 
kapacitású szennyvíztisztító, ahol a próbaüzem most zajlik és kedvező 
eredményeket tapasztalunk.  
Szerintem a munkálatok a nyár végére elkészülnek, úgy, hogy már esztétikailag is 
megfelelő lesz. Jelenleg még az iszaptároló tetőszerkezete nem készült el, de ez is 
nyár közepére elkészül.  

 
Sipos Attila képviselő: 
A mélyfúrású kutak állapotát szerettem volna megkérdezni. Mennyire biztonságosak, 
mennyi a kapacitásuk? 
 
Széplaki Csaba üzemvezető főmérnök: 
A mostani fogyasztást el tudjuk látni. Amennyiben több száz köbméteres napi igény 
lenne, akkor már bővíteni szükséges.  
 
Sipos Attila képviselő: 
A Pusztaszikszói vízellátás hogyan történt, mik a tapasztalatok? 
 
Széplaki Csaba üzemvezető főmérnök: 
Még nincs vízjogi engedély, most intézik. Nincs rákötési igény a lakosság részéről, de 
készen van, működőképes. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  

74/2019. (V.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2019. május 30-án megtartott  
ülésén megtárgyalta a Heves Megyei Vízmű Zrt 2018. évi üzleti beszámolóját és úgy 
határozott, hogy azt a mellékelt tartalommal elfogadja. 
 
                         Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 



 
4. Javaslat a FÜV Kft. 2018. évi beszámolójának elfogadására. 

Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.  
Megkérem Molnár Richárd alpolgármestert, hogy tájékoztasson a napirendről! 
 
Molnár Richárd alpolgármester: 
Napi szintű rálátásom van a Kft. működésére. Adózott eredmény -3 620 ezer Ft. 
veszteség. Ez abból adódott, hogy a FÜV Kft. költségvetése eddig az önkormányzati 
költségvetésből lett finanszírozva.  
A tavalyi évben az Esély otthon pályázatnál már a FÜV Kft. végezte el a 
munkálatokat. Ezáltal bevétele is realizálódott, de a bevételek nagy része a 2018. 
évben került kiszámlázásra.  
A tavalyi évben lett megvásárolva az építőanyagok nagy része. A -3 620 ezer Ft. ebből 
is adódott. Közel 100 millió Ft. az EFOP-os pályázat építési munkálata, ez ebben az 
évben fog realizálódni, úgyhogy az is egy önkormányzati támogatáson felüli plusz 
bevételként fog jelentkezni a Kft-nél.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

75/2019. (V.30.) képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2019. május 30.-án megtartott 
ülésén megtárgyalta a Füzesabonyi Városüzemeltetési Kft 2018. évi üzleti 
beszámolóját és úgy határozott, hogy azt a mellékelt tartalommal elfogadja. 
 

                              Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
5. Javaslat a Füzesabonyi Média Nonprofit Kft. 2018. évi beszámolójának 

elfogadására. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

dr. Gondos István PÜB elnök: 
Külön köszöntöm Molnárné Simon Edit ügyvezető asszonyt.                                                                      
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.  
Ügyvezető asszonynak a napirendhez van kiegészíteni valója? 
 



Molnárné Simon Edit ügyvezető: 
Nem kívánok hozzászólni, kérdés esetén szívesen válaszolok. 
 
Sipos Attila képviselő: 
A műszaki fejlesztések, egyéb programok tekintetében milyen elképzelések vannak a 
jövőre nézve? 
 
Molnárné Simon Edit ügyvezető: 
A Média Kft. minden évben egyrészt meghatározott költségtervből, másrészt 
meghatározott program tervből dolgozik. A kettő kiegészíti egymást.                                                        
A rendezvénytervet leadtuk a képviselő-testületnek. Voltak és lesznek is még nagyobb 
rendezvények. Ugyanannyi pénzből gazdálkodunk évről-évre, hiszen több, mint                             
40 millió forintos a Média Kft. költségvetése.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot. 

76/2019. (V.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2019. május 30-án megtartott  
ülésén megtárgyalta a Média Nonprofit Kft 2018. évi üzleti beszámolóját és úgy 
határozott, hogy azt a mellékelt tartalommal elfogadja. 
 
                         Határidő: értelem szerint 
                         Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
6. Javaslat a Füzesabonyi VTS Nonprofit Kft. 2018. évi beszámolójának 

elfogadására.  
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

dr. Gondos István PÜB elnök: 
Külön köszöntöm Horváth Péter ügyvezető urat.                                                                                            
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.  
Ügyvezető úr kíván kiegészítést tenni a napirendi ponthoz? 
 
Horváth Péter ügyvezető: 
Mindenki megkapta a beszámolót. Amennyiben kérdés van, szívesen válaszolok. 
 
 
 
 
 
 



Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

77/2019. (V.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2019. május 30-án megtartott  
ülésén megtárgyalta a Füzesabonyi Városi Televíziózást Segítő Nonprofit Kft.                     
2018. évi üzleti beszámolóját és úgy határozott, hogy azt a mellékelt tartalommal 
elfogadja. 
 
                        Határidő: értelem szerint 
                        Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
7. Integrált Településfejlesztési Stratégia módosítása. 

Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 

Ragó Attila VOB elnök: 
A képviselő-testület 2015. évben fogadta el a Füzesabony Város Integrált 
Településfejlesztési Startégiáját. Akkor akció területeket határoltunk le, amelyeket a 
projektben fejleszteni kívánunk.  
A pályázat előkészítése során derült ki, hogy nem minden esetben egyeznek meg a 
pályázatban érintett területekkel az akcióterületek, úgyhogy ezeknek az 
akcióterületeknek az „újrahúzása” az, ami ebben a határozati javaslatban szerepel, 
azért, hogy a nyertes városi rehabilitációs pályázatunk kapcsán tudjunk fejlesztéseket 
létrehozni.  
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Füzesabony Város 
Integrált Településfejlesztési Stratégiájának módosítása kapcsán a 314/2012. (XI.8.) 
Korm. rendelet 9. sz. melléklete szerinti államigazgatási szervek véleményét 
megismerte és elfogadja. 
 



A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a módosított ITS tervezetét 
végső véleményezésre a vonatkozó jogszabályban foglaltak szerint küldje meg az 
állami főépítész hatáskörében eljáró Heves Megyei Kormányhivatal részére. 
 

        Határidő: azonnal  
        Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 
8. Javaslat pályázat benyújtására és önerő meghatározására a Hétszínvirág 

Bölcsőde felújításának vonatkozásában. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselőt-testület 
felé. 
Megkérem Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási irodavezetőt, hogy 
tájékoztasson a napirendről! 
 
Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási irodavezető: 
Az önkormányzatnak megint lehetősége nyílik az önkormányzat feladatellátását 
szolgáló fejlesztések támogatására pályázatot benyújtani. Ezen a pályázaton az idén a 
Hétszínvirág Bölcsőde fejlesztését szeretnénk benyújtani és megvalósítani.  
A műszaki tartalomban szerepel a tetőcsere, az épület külső hőszigetelése és 
homlokzati vakolása, a nyílászárók cseréje és a belső felújítási munkák 
(burkolatcsere).                                   A megpályázható összeg 30 millió Ft., és 16 
millió Ft. önerőre van szükség.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Város Önkormányzata 2019. május 30-i ülésén megtárgyalta a helyi 
önkormányzatokért felelős miniszternek az államháztartásért felelős miniszterrel 
közösen kiírt „Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására” kiírt 
pályázati lehetőséget, és úgy határozott, hogy a Belügyminisztérium által kiírt 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására” kiírt pályázati 
felhívásra pályázatot nyújt be a Hétszínvirág Bölcsőde (3390 Füzesabony, Honvéd út 
19-21., hrsz: 1090) felújítására. 
A szükséges bruttó 16.069.056 Ft önerőt a fejlesztési alap terhére biztosítja. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására, a 
szükséges nyilatkozatok megtételére. 

Határidő: A pályázat benyújtási határideje: 2019. május 31. 
Felelős: Nagy Csaba polgármester 



 
9. Átfogó értékelés Füzesabony Város Önkormányzat 2018. évi gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról. 
Előterjesztő: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző 
 

Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző: 
A jogszabálynak megfelelő, és részletesen tárgyalja az elvégzett feladatokat. 
Kiegészíteni valóm ehhez már nincsen. Kérem, hogy szíveskedjenek elfogadni a 
tájékoztatót! 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 

80/2019. (V.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete az előterjesztést megtárgyalta, 
és elfogadta Füzesabony Város Önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról készült 2018. évi átfogó értékelést. 
 
                      Határidő: azonnal 

            Felelős: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző 
 
10. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Összefogás Füzesabonyért 

Egyesület. 
Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 

Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
Az Összefogás Füzesabonyért Egyesület 200.000 Ft-os támogatási igényt nyújtott be a 
Füzes Fesztiválra. A sztárfellépőt szeretnék ebből az összegből kifizetni.                                                     
A bizottságunk az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-
testület felé.  
 
Nagy Csaba polgármester:  
Elmondtam az egyesület vezetőjének is, hogy egy esetben  tudom támogatni az 
egyesületet a teljes összeggel, ha ez nem egy pártrendezvény lesz, hanem Füzesabony 
Város lakosságát szolgálja.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
 



81/2019. (V.30.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2019. május 30-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy az Összefogás 
Füzesabonyért Egyesület által benyújtott kérelemre 200.000 Ft vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá. 
 
               Határidő: értelem szerint 
               Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
 
11. Egyebek 
 

- Előterjesztés Füzesabony Város Településrendezési Eszközei M-9 jelű 
módosítására vonatkozó háromoldalú megállapodás elfogadására. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottság nem tárgyalta az előterjesztést.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Megkérem Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási irodavezetőt, hogy 
tájékoztasson a napirendről! 
 
Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi-és igazgatási irodavezető: 
A képviselő-testület hozzájárult a 654 hrsz-ú ingatlan megosztásához. Ehhez a 
döntéséhez kapcsolódóan szükséges a háromoldalú megállapodás megkötése a 
Településrendezési eszköz módosítására, illetve annak költségviselésére vonatkozóan.  
A háromoldalú megállapodás kiküldésre került és kérjük a képviselő-testületet, hogy 
hagyja jóvá, hogy a polgármester aláírja.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Város Önkormányzata képviselő-testülete meghatalmazza a 
polgármestert, hogy az előterjesztés mellékletét képező a Magyar Telekom Nyrt 
tulajdonában lévő, Kerecsendi úton elhelyezkedő 654 helyrajzi számú ingatlanra és 
környezetére vonatkozó beruházással kapcsolatban, Füzesabony Városi 
Önkormányzata, mint megbízó, a Magyar Telekom Nyrt. mint finanszírozó és a                 
LA-URBE Kft., mint tervező között létrejövő, Füzesabony város településrendezési 
eszközeinek módosítására irányuló háromoldalú szerződést aláírja. 



 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a háromoldalú szerződésben 
foglaltak szerint a további szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 

        Felelős: Nagy Csaba polgármester 
        Határidő: folyamatos 

 
- Javaslat tulajdonosi hozzájárulás kiadására az NHSZ Tisza 

csapadékvíztározó átminősítése ügyében. 
Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 

Nagy Csaba polgármester:  
Megkérem Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási irodavezetőt, hogy 
tájékoztasson a napirendről! 

 
Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási irodavezető: 
Az NHSZ Tisza Nonprofit Kft. ügyvezetője kérelemmel fordul a                                             
képviselő-testületekhez, amelyben a telephelyén meglévő csapadékvíz-tározó átépítése 
kapcsán vízjogi létesítési engedély kérelméhez kéri az önkormányzatoknak a 
hozzájárulását.  
Az előterjesztéshez csatolásra került a műszaki dokumentáció, illetve a költségek 
viselésére vonatkozóan a táblázat. Ebből kiderül, hogy a tulajdonosoknak ehhez a 
fejlesztéshez, beruházáshoz önerőt nem kell biztosítani, csak tagi, tulajdonosi 
hozzájárulásukat kell megadniuk.  
 
Ragó Attila VOB elnök: 
Ez az a tározó, ami a telephelyükön, Tiszafüreden található? 
 
Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási irodavezető: 
Igen. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot! 
Megállapítom, hogy 9 igen szavazattal, egyhangúan fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot.  
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Füzesabony Város Önkormányzata megtárgyalta az NHSZ Tisza Nonprofit Kft 
kérelmét, melyben kéri a Tisza-tavi Regionális Hulladékkezelő Központ telephelyén 
átmeneti késztermék tároló építésének, illetve a meglévő csapadékvíz-tároló 
átépítéséhez Füzesabony Városi Önkormányzatának tulajdonosi hozzájárulást.  
 
 



Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő testülete, az NHSZ Tisza                           
Nonprofit Kft. kérelmét jóváhagyja és felhatalmazza a polgármestert az 1. és 2. számú 
tulajdonosi hozzájárulás aláírására. 
 

        Határidő: azonnal 
        Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 
Több tárgy, bejelentés nem volt, ezért Nagy Csaba polgármester a soros, nyilvános 
képviselő-testületi ülést 15:40 órakor bezárja.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
_____________________________ ____________________________ 
 Hidvéginé dr. Szigetvári Erika Nagy Csaba  
 jegyző polgármester 
 


